
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 28. januar 2020 kl. 17.00-19.00 
Tilstede: Inge Qvortrup, formand 

Kenneth Rosenkilde Vindum 

Betina Schneider Lindegren 

Dorte Damgaard 

Peter Chapion Vejlgård 

Susie Søndergaard 

Elevrådsrepræsentanter 

Sofia Amalie Boje Clemmesen 

Frederik Højstrand Steffensen 

Medarbejderrepræsentanter 

Anne-Katrine Dilling 

Jette Klitgaard Mølbæk 

Ledelsesrepræsentanter 

Grethe Mortensen 

Jonny Lindgreen 

Majken Blendstrup 

Afbud:  

Fraværende: Dorthe Knudsen 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

3. Godkendelse af årsberetning (bilag) 

Godkendt, små ændringer foreslået. 

4. Kvalitetsrapport i høring (bilag eftersendes mandag den 27/1-20) 
 

Generel drøftelse. Vi ligger overordnet godt på nær de nationale test, hvilket kunne være et 
fokuspunkt. Grethe formulerer et høringssvar, som rundsendes til godkendelse.  

5. Drøftelse, skal Blicherskolen have en sundhedspolitik? 

Generel drøftelse. Intet besluttet. Punktet tages op igen.  

6. Drøftelse af timefordelingsplan  
(bilag: Timetal) 

Det besluttes at ledelsen kan arbejde videre med en model, som præsenteres for 
skolebestyrelsen.  

7. Orientering om Økonomi og regnskab for 2019 

Regnskabet for 2019 blev overordnet gennemgået, da de endelige tal mangler. De endelige tal 
præsenteres på næste møde med udspecificering af tal til løn, vikar og materialer. 

8. Nyt fra  

- Skolen 

Der har været skolefest i udskolingen. 

Flot juleafslutning med Luciaoptog som eleverne går meget op i. 

Grethe er godt i gang med MUS. 

Flere barsler på vej. 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/fag-timetal-og-overgange/timetal


 
 

 

- SFO 

De nye legepladsområder er ikke helt færdigetableret endnu. 

Førskolen får 38 børn i år. 

- Elevrådet 

Der er kommet ny næstformand i elevrådet (Frederik). 
 
Elevrådet er ved at planlægge en bordtennisturnering. 
 
Mobilepay i skoleboden – drøftes, men er ikke vedtaget. 
 

9. Eventuelt 

Facebookgruppe til forældrevalgte skolebestyrelsesmedlemmer vist som muligt forum for 
deltagelse.  

 


